
 

 

 

Seniorklubben 
 

Medlems-/årsmøde 6. oktober 2023 

 

Referat:  

        

Formand Per Bjørk bød velkommen til årsmødet og gennemgik punkterne på dagsordenen.                             

     Præmieoverrækkelse 

1. Præmier vedr. dagens spil blev uddelt og præmierne til den gennemløbende fredagsturnering på 9- 

og 18-hulsbanen blev uddelt løbende under middagen og mødet. Se vinderne på vores hjemmeside. 

 

2. Beretning om sæsonen 2023 

Denne var udsendt til medlemmerne inden mødet til gennemsyn. 

Enkelte punkter blev taget specielt op: 

a. Drøftelse af vores sommerfest med spil og fest blev endnu engang vendt, da deltagerantallet 

ligger lidt under det ønskede.  Hjemtransport et problem, da det nærmest er umuligt at få 

taxaer. Der var ønske om at rykke tidspunktet til efter skoleferien, men ellers stemning for at 

fastholde konceptet.  

 

b. Endagsturen til Næsteved måtte igen i 2023 aflyses grundet for ringe tilslutning. Forslag om kør-

selv blev heller ikke modtaget positivt, så projektet stoppes. Årsag til den ringe tilslutning kan 

meget vel være at vi har turneringer nok. 

 

c. Sverigestuen i 2023 var særdeles vellykket. Hyggeligt sted og fantastisk god mad. 2024 bliver 26 

– 29.5.2024, men er ikke endelig planlagt endnu. Nye forslag behandles af udvalget.  

 

d. Jyllandsturen 2023 til Hovborg forløb også fint. Det nye udvalg bestående af Per Bøgebjerg, 

Frank og Maybrith Kallehave og Gert Andersen har allerede 2024 klar. Det bliver et nyt sted, 

Hotel Dalgas i Brande, og spil på Brande. Ikast og Trehøje. Tidspkt. 19 – 22.08.2024 (bemærk 

startdagen rykkes fra søndag til mandag). 

 

3. Forelæggelse af klubbens økonomiske situation 

a) Maybritt Kallehave gennemgik i store træk den økonomiske status. 

Vi er pt. 51 medl. på 9-hulsbanen og 134 på 18-hulsbanen – i alt 185. Vi har et beregnet 

overskud på 13.000 kr., som b.la. skyldes aflysninger af turneringer og vores hovedsponsor Hotel 

Højbysø’s store bidrag til præmier, og ligeledes Cafe Solvognens støtte og gode priser ved div. 

turneringer. 



Vi har pt. 80.000 kr. indestående på vores jubilæumskonto til 2025. 

Det endelige regnskab vil kunne ses på vores hjemmeside i januar 2024. 

               b.   Forslag fra bestyrelsen om uændret kontingent i 2024 blev vedtaget. 

               

4. Forslag fra bestyrelsen og medlemmer 

a. Bestyrelsen foreslog til drøftelse og evt. vedtagelse, at vi kun har formiddagstider til vores 

fredagsturnering, da eftermiddagstiderne benyttes minimalt. Forslaget gav anledning til lidt 

meningsudveksling og endte med en afstemning via håndsopretning. Et klart flertal støttede 

forslaget om at droppe eftermiddagstiderne, og derfor betragtes forslaget som vedtaget.    

b. Bestyrelsen vil kontakte moderklubben med ønsket om at få flere tider spærret før udspil fredag 

morgen og fastholde eksisterende spærretider efter udspil på 18 huls banen. 

5.  

6. Valg til bestyrelsen 

Kurt Kristoffersen ønskede ikke genvalg - Børge Exaudi nyvalgtes 2 år. Lone Arngren genvalgtes 

 for 2 år. 

 

7. Valg af suppleanter 

Genvalg af Gert Andersen og nyvalg af Ole Meldgaard - begge for 1 år. 

 

8. Valg af revisor 

Genvalg af Erik V. Poulsen for 1 år. 

 

9. Eventuelt 

a. Der blev stillet forslag om muligheden for gunstart på 9-hulsbanen. Bliver vist allerede delvist 

gennemført fra 2024 med mulighed for baglæns gunstart som på 18 huls banen. 

 

Per Bjørk takkede Kurt Kristoffersen (ikke tilstede) for hans mangeårige indsats i bestyrelsen, ligesom 

han med lidt vin takkede Ingelise og Jørn Eisbo for deres indsats gennem 7 år med at arrangere vores 

Jyllandstur og Ole Hahn for at have været holdkaptajn i venskabsmatcher i mange år. 

 

Referent: Gert Andersen 

 

 

 

 

 


